



Приказ № 1

об утверждении представителей от
Работодателя в согласительную комиссию

Алматы

«2» мая 2016 г.

Во исполнение требований Трудового Кодекса РК, в рамках досудебного рассмотрения индивидуальных трудовых споров, в связи с требованиями работников по вопросам применения трудового законодательства Республики Казахстан, выполнения или изменения условий соглашений, трудовых договоров и актов работодателя,

Настоящим приказываю:

1. Утвердить представителей от работодателя в Согласительную комиссию АО «Университет КИМЭП» в первоначальном составе:

1. Барнетт Тимоти Люис;
2. Смагулова Жулдыз Сагидоллаевна;
3. Кембаев Женис Мухтарович.

2. Отделу Управления Человеческими Ресурсами довести информацию по этому приказу до сведения всех вовлеченных в данный приказ работников под роспись.

3. Приказ вступает в силу с момента его подписания.

*Основание:**Согласие Барнетт Т. Л.**Согласие Смагулова Ж.С.**Согласие Кембаев Ж.М.*

Чан Иан Бэнг, Ph.D
Президент АО «Университет КИМЭП»



Order # 1

on the approval of the representatives of the
Employer to the Conciliation Commission

Almaty

May 2, 2016

In pursuance of the Labor Code of the Republic of Kazakhstan requirements, within the framework of a pre-trial settlement of individual labor disputes, with the requirements in the application of the labor legislation of the Republic of Kazakhstan, the implementation of agreements or changes in the conditions of employment agreements, labor contracts, and acts of the Employer,

Hereby I order:

1. To approve the representatives of the Employer in the Conciliation Commission of the JSC "KIMEP University" in the initial composition:

1. Barnett Timothy L.;
2. Smagulova Juldyz S.;
3. Kembraev Zhenis M.

2. To the Department of Human Resources Management to inform about this order all employees concerned with obtaining their signatures.

3. This Order shall enter into force upon its signing.

*Grounds:**The consent of T. L. Barnett**The consent of Smagulova J.S.**The consent of Kembraev Zh.M.*

Chan Young Bang, Ph.D
President of JSC "KIMEP University"

